
Протокол № 9

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 26 липня 2016 року                                                        м. Кіровоград

Склад комісії – 9 осіб
Присутні:   (5)

голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталя Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович,

Монашок Микола Дмитрович;
Могилей Михайло Миколайович

Відсутні:  (4)
член постійної комісії – Здебська Валентина Павлівна,
член постійної комісії – Дичко Анатолій Дмитрович,
член постійної комісії – Ратенко Сергій Леонідович.

У роботі постійної комісії взяли участь:
голова Компаніївської районної державної адміністрації Мороз О.О.
голова Кіровоградської районної державної адміністрації Поліщук А.І.
перший  заступник  голови  Маловисківської  районної  державної

адміністрації Жанталай С.А.
начальник  виробничо-технічної  служби  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Шаршунович Н.М.
заступник  начальника  Управління  Державної  служби  України  з

надзвичайних ситуацій у Кіровоградській області Янішевський В.Е.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.  Про  клопотання  ПАТ  “Державна  акціонерна  компанія  “Українські
поліметали”  стосовно  надання  погодження  щодо  отримання  спеціального
дозволу на користування надрами Клинцівсько-Губівської ділянки золота.

Інформує:  Корнюша Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Бриндак Вікторія Євгенівна – головний спеціаліст сектору
надрокористування департаменту інфраструктури та промисловості обласної
державної адміністрації

Когут  Микола  Богданович –  виконавчий  директор
ПАТ “Державна акціонерна компанія “Українські поліметали”

(регламент — 12.00 — 12.15)



2. Про  клопотання  ПАТ  “Державна  акціонерна  компанія  “Українські
поліметали”  стосовно  надання  погодження  щодо  отримання  спеціального
дозволу на користування надрами Полохівської ділянки літієвих руд.

Інформує:  Корнюша Олександр Петрович –  директор департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Бриндак Вікторія Євгенівна – головний спеціаліст сектору
надрокористування департаменту інфраструктури та промисловості обласної
державної адміністрації

Когут  Микола  Богданович –  виконавчий  директор
ПАТ “Державна акціонерна компанія “Українські поліметали”

 (регламент — 12.15 — 12.30)

3. Про  виділення  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  додаткових  коштів  з
обласного бюджету на 2016 рік.

Інформує:  Янішевський  Вадим  Едуардович  –  заступник  начальника
Управління  Державної  служби  України  з  надзвичайних  ситуацій  у
Кіровоградській області

Шаршунович Наталя Миколаївна –тначальник виробничо-
технічної служби ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

(регламент — 12.30 — 12.40)

1. Про клопотання ПАТ “Державна акціонерна компанія “Українські
поліметали” стосовно надання погодження щодо отримання спеціального
дозволу на користування надрами Клинцівсько-Губівської ділянки золота.

Слухали  : інформацію  про  клопотання  ПАТ  “Державна  акціонерна
компанія  “Українські  поліметали”  стосовно  надання  погодження  щодо
отримання  спеціального  дозволу  на  користування  надрами  Клинцівсько-
Губівської ділянки золота.

Виступили:  Кайдаш  Ю.А.,  Ревенко  Н.О.,  Когут  М.Б.,  Поліщук  А.І.,
Довбиш І.І., Бриндак В.Є.

Зокрема  Ревенко  Н.О.  наголосила  на  необхідності  узгодження  питання
використання  земельних  ділянок  під  лісонасадженнями  з  відповідними
лісовпорядними  організаціями.  Довбиш  І.І.  порушив  питання  щодо
необхідності  при   розгляді  порушеного  питання  врахування  думки
громадськості.  Поліщук  А.І.  поінформувала,  що  зазначене  питання  було
розглянуто і  підтримано сільською радою,  сільськими головами поточного  і
минулих  скликань,  підприємством  буде  проведений  ремонт  дороги  до  села
Клинці Кіровоградського району тощо.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підготувати  та  внести  на  розгляд  обласної  ради  відповідний  проект

рішення обласної ради з даного питання.
3. Рекомендувати  керівництву  ПАТ  “Державна  акціонерна  компанія

“Українські  поліметали”  та  відповідним  органам  місцевого  самоврядування,
місцевим органам виконавчої  влади укласти угоду намірів щодо соціального
партнерства та надати її до відома до виконавчого апарату обласної ради.
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4. У разі  необхідності,  ПАТ “Державна акціонерна компанія “Українські
поліметали”,  іншим заінтересованим особам узгодити  із  землевласниками та
землекористувачами  питання  стосовно  використання  відповідних  земельних
ділянок для проведення робіт з геологічного вивчення та дослідно-промислової
розробки Клинцівсько-Губівської ділянки золота.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Прийняти рішення № 79 (додається).

2. Про клопотання ПАТ “Державна акціонерна компанія “Українські
поліметали” стосовно надання погодження щодо отримання спеціального
дозволу на користування надрами Полохівської ділянки літієвих руд.

Слухали: інформацію  про  клопотання  ПАТ  “Державна  акціонерна
компанія  “Українські  поліметали”  стосовно  надання  погодження  щодо
отримання  спеціального  дозволу  на  користування  надрами  Полохівської
ділянки літієвих руд.

Виступили: Кайдаш Ю.А., Довбиш І.І., Могилей М.М., Погребнюк А.А.
За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії

Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2.  Підготувати  та  внести  на  розгляд  обласної  ради  відповідний  проект

рішення обласної ради з даного питання.
3.  Рекомендувати  керівництву  ПАТ  “Державна  акціонерна  компанія

“Українські  поліметали”  та  відповідним  органам  місцевого  самоврядування,
місцевим органам виконавчої  влади укласти угоду намірів щодо соціального
партнерства та надати її до відома до виконавчого апарату обласної ради.

4. У разі необхідності,  ПАТ “Державна акціонерна компанія “Українські
поліметали”,  іншим заінтересованим особам узгодити  із  землевласниками та
землекористувачами  питання  стосовно  використання  відповідних  земельних
ділянок для проведення робіт з геологічного вивчення та дослідно-промислової
розробки Полохівської ділянки літієвих руд.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Прийняти рішення № 80 (додається).

8. Про  виділення  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  додаткових  коштів  з
обласного бюджету на 2016 рік.

Слухали: інформацію  стосовно  необхідності  виділення  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  додаткових  коштів  з  обласного  бюджету  на  2016  рік  для
придбання та проведення ремонту пожежних гідрантів.

Виступили: Кайдаш Ю.А., Довбиш І.І.
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Зокрема Кайдаш Ю.А. звернув увагу на те, що на даний час проблемним є
питання  стану  утримання  пожежних  гідрантів  в  обласному  центрі,  де  з
755 пожежних  гідрантів,  що  перебувають  на  обслуговуванні  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”, в несправному
стані 310.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2.  Рекомендувати  постійній  комісії  обласної  ради  з  питань  бюджету,

фінансово-економічної політики та інвестицій розглянути можливість виділити
з обласного бюджету на 2016 рік додаткові кошти ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
для  придбання  та  проведення  ремонту  пожежних  гідрантів  у  сумі
835,250 тис.грн.  

3.  Звернутися  до  Кіровоградської  міської  ради  щодо  необхідності
залучення  коштів  міського  бюджету  на  умовах  співфінансування  для
придбання та проведення ремонту пожежних гідрантів.  

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Прийняти рішення № 81 (додається).

На цьому голова постійної комісії обласної ради Кайдаш Ю.А. оголосила
засідання  комісії  закритим  та  подякував  усім  членам  постійної  комісії  за
активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                           А.Погребнюк

4


